
Borne, 30 december 2023   

Dit is de 4e nieuwsbrief van onze stichting. En de laatste van dit jaar. Het 4e kwartaal was wat rustiger 

dan de vorige. Niet zo heel veel nieuws, maar toch wel leuke dingen om te melden.  Wil je meer 

weten over een bepaald onderwerp stuur ons dan een mailtje of appje met je vraag of opmerking.  

Heb je iets leuks, of iets minder leuks, wat je wilt delen met elkaar, stuur een mail met je tekst en/of 

foto’s naar ons mailadres deskundigenhandicapborne@gmail.com en dan nemen we dit op in de 

nieuwsbrief. De volgende nieuwsbrief zal april 2024  verschijnen.  

Portret van….. 

Het leek ons leuk om op onze website een pagina te maken “wie zijn wij”. Met daarop portretten van 

ons met een korte toelichting; wie ben je, wat is je passie, wat is belangrijk in je leven, wat ervaar jij 

dagelijks van je beperking, wat zou de Stichting Ervaringsdeskundigen bij de gemeente moeten 

bespreken? In januari wordt de Inclusie-agenda behandeld in de gemeenteraad. Het zou prachtig zijn 

als we dan kunnen laten zien aan de gemeenteraadsleden voor wie dit nou eigenlijk bedoeld is. En 

wat wij, als ervaringsdeskundigen,  belangrijk vinden. Meld je aan als je mee wilt werken.  

Nieuwjaarsbijeenkomst 

Graag nodigen wij jullie uit voor een Nieuwjaarsreceptie op zaterdag 20 januari 2024 

We maken er een gezellige middag. Je bent vanaf 15.00 uur welkom bij Kulturhus, kamer Sterrenhof, 

1e verdieping te Borne. We sluiten rond 17.00 uur af. 

We hebben voor iedereen een klein presentje, dus we willen graag weten hoeveel personen er 

komen. Graag opgeven voor 13 januari door een berichtje te sturen of je komt of niet 

naar deskundigenhandicapborne@gmail.com of 06-41529740 (whatsapp of sms). 

 

Winkeliers en toegankelijkheid 

Rond de kersttijd staan niet alleen de winkels maar ook de straten vol. Erg gezellig, al die bomen en 

een mooie ijsbaan. Soms zijn het obstakels, maar soms verzinnen winkeliers ook iets moois om het 

voor mensen met een beperking toegankelijk te houden. Zie je voorbeelden van wat goed gaat, of 

wat minder handig is, stuur ons een foto. Dan bundelen wij alle foto’s en geven dit aan de gemeente 

en de centrummanager. 

Revitalisering Spanjaardwijk   

De werkzaamheden zijn begonnen in de Emmastraat.  

We hadden afgesproken dat de ambtenaar en de 

projectleider van Dusseldorp een rondje op de 

driewielfiets van Peter zouden doen. Op het terrein van 

Dusseldorp, om te kijken hoe het is op een straat van 3.50 

m breed. Dat was heel leerzaam. Het definitieve ontwerp 

is gepresenteerd en we gaan zien hoe het wordt qua 

toegankelijkheid. De wijk wordt mooier en groener, dat is 

zeker! Onze stichting had Bartimeus en Accesability 

uitgenodigd om te adviseren, zij hebben inmiddels ook 

advies uitgebracht.  
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Verbouwing PLUS supermarkt Europastraat 

Tijdens de koffieochtend van Wensink Zuid waar de plannen voor de uitbreiding van de Plusmarkt 

gepresenteerd werden door Hendrik Jan Huls en zijn zoon heeft Erna hen gevraagd om mee te 

denken hoe de winkel ingericht zou kunnen worden over toegankelijkheid.  Hierop is positief 

gereageerd en Erna zal een afspraak maken. Mocht er iemand mee willen dan graag even een 

bericht.  

 

Gemeente bijeenkomsten/overleg  

Subsidie voor de St. Ervaringsdeskundigen 

We hebben een eenmalige subsidie van € 500,- ontvangen. Voor onze inzet het afgelopen jaar. Daar 

zijn we blij mee! Maar we moeten wel op zoek naar structurele financiering.  

 

Inclusie bijeenkomst:  

Op maandag 30 oktober was er een terugkoppeling van de inclusiebijeenkomst van 29 juni. We 

hebben hier nog wat aanvullingen kunnen geven. De uitkomsten zijn meegenomen in de inclusie-

agenda.  

 

Overleg Wethouder Geerdink/beleidsambtenaar: 

25 september hebben Mieke en Marianne een overleg gehad met wethouder Geerdink over de 

inclusie agenda. We hebben een notitie aangeboden met aanbevelingen voor het op te stellen 

raadsvoorstel aanpak inclusieagenda dat in januari  in de gemeenteraad zal worden besproken. In de 

praktijk betekent dit dat we de wethouder hebben gevraagd om in de inclusieagenda álle 

doelgroepen mee te nemen (álle beperkingen) en álle domeinen (werk, recreatie sport, gezondheid, 

wonen, etc.  Helaas is er in de inclusie-agenda niets mee gedaan. We gaan de fracties van de 

gemeenteraad benaderen om te kijken of we via die weg iets kunnen bereiken. Er is inmiddels een 

gesprek geweest met GB-90. 

 

Woon/Zorg visie: 

Op 12 oktober was er een bijeenkomst over de Woon Zorg Visie van de gemeente Borne. Gemeenten 

zijn verplicht om een plan te maken voor Wonen, Zorg en Welzijn voor ouderen en andere kwetsbare 

groepen. Dit staat in een wet, die in 2024 van kracht wordt. We hebben hier nog geen resultaten van.  

 

Wat er verder speelt: 

• Nieuwe gemeentehuis: er is wat vertraging opgetreden, maar we hopen in januari  verder te 

praten met de projectmanager. Accesability  zal hier ook bij uitgenodigd worden.  

• We gaan in januari  ook aan tafel met de gemeente over de plannen voor de herinrichting van de 

Azelosestraat. In de Week van Borne stond enkele weken terug de aankondiging van de plannen 

van het verplaatsen van de skatebaan en de aanleg van een rotonde ter hoogte van NEO. Mocht 

je hier in mee willen praten, meld je aan.  

 

 

Namens het bestuur van Ervaringsdeskundigen Handicap Borne wensen we jullie een gelukkig en 

gezond nieuw jaar. Geniet van de oliebollen en het vuurwerk, doe voorzichtig en we hopen jullie 

allemaal 20 januari te zien.          

 
 

Erna Sanders, Maureen Welhuis, Petra Postma, Marianne Stevelink  

deskundigenhandicapborne@gmail.com   06-4152974 
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